
ÇANAKKALE ONSEKİZ MART ÜNİVERSİTESİ MÜHENDİSLİK FAKÜLTESİ
KOMİSYONLARI

Komisyon adı: Kalite Güvence Alt Komisyonu 

Toplantı No: 2023/05

Toplantı Tarihi: 30.11.2023

Toplantı Saati: 11.30

Toplantı Başkanı: Prof.Dr. Tolga BEKLER 

Toplantıda Görüşülen Gündem Maddeleri

1. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 2023 yılı kalite güvence çalışmaları kapsamında

bildirilen akademik birim işleyiş takvimi 

2. Fakültenin kalite güvencesi internet sayfasının yeni bilgi akışına göre güncellenmesi

3. İkili işbirlikleri ve protokoller

4. Öğrenci akademik danışmanlık komisyonu

5. Kalite elçileri

6. Görüş ve öneriler. 

Toplantı Tutanağı

1. Toplantı;  Dekan,  Dekan  Yardımcıları,  6  üye  ve  raportör  olarak  Fakülte

Sekreterinin  katılımı  ile  yüz  yüze  olacak  şekilde  Dekanlık  Binasında  11:30-

12:30 saatleri arasında gerçekleştirilmiştir.

2. Fakülte  kalite  internet  sayfasının  Üniversitemizin  belirlediği  standarda  göre

düzenlenmesine devam edildi. 

3. Çanakkale  Onsekiz  Mart  Üniversitesi  2023  yılı  kalite  güvence  çalışmaları

kapsamında bildirilen akademik birim işleyiş takvimi incelendi.

4. 2023 yılı akademik birim işleyiş takvimi baz alınarak kalite güvence komisyon

üyelerine görev paylaşımı yapıldı.

5. İkili  işbirlikleri  ve  protokollerin  listelenmesine  ve  fakülte  sayfası  ile  KIDR

raporuna eklenmesine karar verildi. 
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6. Personel eğitimleri kapsamında Ölçme ve Değerlendirme ile ilgili uzman görüşü

alınarak fakülte akademik personeline bir seminer verilmesi kararlaştırıldı. 

7. Stratejik  eylem  planlarında  eksiklik  olan  bölümlere  düzeltmeleri  için  talepte

bulunulmasına karar verildi.

8. Fakülte  web  sayfasında  teknik  sorunlar  nedenle  hata  veren  sayfaların

belirlenerek tekrar sisteme yüklenmesine karar verildi.

9. Fakülte öğrenci kalite elçisi sayısının arttırılmasına karar verildi. 

10. İç kontrol sekmesindeki güncellemeler hakkında bilgi alışverişi yapıldı.

11. Toplantı kalite süreçlerinin devamına ilişkin yapılacakların tartışıldığı görüş ve

öneriler ile sona erdi. 


